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ISLANDS CAIQUES
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Registration with the Secretariat of the Enregistrement auprés du Secrétariat de
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[ ENGLISH TEXT — TEXTE ANGLAIS |

“... the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland wishes the
United Kingdom’s ratification of the Convention shall be extended to the following territories for
whose international relations the United Kingdom is responsible:

Anguilla
the Turks and Caicos Islands

The Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland considers the
extension of the Convention to the territories of Anguilla and the Turks and Caicos Islands to enter
into force on the date that this notification is received by [the depositary]...”

[TRANSLATION — TRADUCTION]

... le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d’Irlande du Nord souhaite que
la ratification de la Convention par le Royaume-Uni soit étendue aux territoires suivants, pour
lesquels le Royaume-Uni assume la responsabilité des relations internationales :

Anguilla
les Tles Turques et Caiques

Le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d’Irlande du Nord considere que
I’extension de la Convention aux territoires d’Anguilla et des lles Turques et Caiques entre en
vigueur a la date a laquelle la présente notification est regue en dépdt par [le dépositaire]...
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